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حمایت سمن ها از اقدامات دستگاه قضایی استان البرز در برخورد با مافیای بهره کشی از کودکان کار؛

پیشگیری از معضل کودکان کار
صفحه 3

آیا هیات های ورزشی شامل قانون بازنشسته ها می شوند؟!

قانونی برای ایجاد بی قانونی!
صفحه 6

»سرمربی تیم والیبال نشسته ذوب آهن« در گفت وگو با »دنیای هوادار« تاکید کرد:  ذوب آهن با ترکیبی جوان در لیگ برتر ۹۹ 

فوتبالیست سابق پرحاشیه به تلویزیون باز می گردد؛

در رویای ارتقای فرهنگ مطالعه
 با سلبریتی ها

صفحه 5

رفیق بازی جایگزین شایسته سالاری؛

مهندسی برای انتخابات 
فدراسیون فوتبال!؟

صفحه 3

اولویت های فرهنگی فراموش
 شده ایام کرونایی!
صفحه 2

»محمدرضا رحیمی« -سرمربی تیم والیبال نشسته ذوب آهن اصفهان- در گفت وگوی اینترنتی با »دنیای هوادار« درباره اهداف و برنامه این تیم در لیگ برتر 
سخن گفت و ضمن اشاره به سابقه خوب و پتانسیل مناسب این باشگاه در لیگ برتر والیبال نشسته، گفت: افتخار می کنم که در خدمت این باشگاه و تیم و 
بازیکنان جوان دیار نصف جهان  باشم.  ۷۰ درصد بازیکنان ما را جوانان تیم ملی)ب( تشکیل می دهند و میانگین سنی پایینی دارند که می توانند نقطه عطف 

و قوتی برای آینده والیبال نشسته کشورمان باشند...
ادامه در صفحه 7
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خبری

زیست  محیط  سازمان  انسانی  زیست  محیط  معاون 
ارزیابی های  بدون  طرح ها  کلنگ زنی  ممنوعیت  از 
زیست محیطی از سوی رؤسای جمهور، نمایندگان مجلس 

و دیگر مقامات خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مسعود تجریشی اظهار کرد: 
بدون  کشور  در  مختلف  حوزه های  در  عمرانی  45طرح 
مجوزهای زیست محیطی است. وی در تشریح چگونگی 
زیست محیطی  مجوزهای  بدون  45طرحِ  این  جزئیات 
تصریح کرد: معمولاً نمایندگان مجلس یا رؤسای جمهور 
در سفرهای استانی و برای حوزه های انتخابیه شان، به 
پیشنهاد و سفارش مردم محلی یا افراد، درخواست هایی 
مثلا برای احداث راه های روستایی داشته اند که تردد مردم 
راحت تر باشد و آن ها هم دستوراتی برای اجرای چنین 
طرح هایی می دادند. معاون محیط زیست انسانی سازمان 
حفاظت محیط زیست ادامه داد: به عنوان مثال رؤسای 
جمهور در سنوات گذشته در سفرهای استانی، دستوراتی 
ادارای استان مبنی بر حمایت از طرح هایی  در شورای 
می دادند که با درخواست برخی افراد یا مردم محلی همان 
استان و یا شهرها و روستاها بوده است اما در غالب موارد 
این طرح ها بدون مجوزها و ارزیابی های زیست محیطی 
کلنگ زنگی شده اند. تجریشی با تأکید بر اینکه نمایندگان 
مجلس معمولاً در موسوم بودجه نویسی، مجموعه ای از 
طرح ها را برای حوزه های انتخابیه شان معرفی می کنند که 

این طرح ها عمدتا مسیر شکل گیری اش صحیح نیست، 
گفت: طرح هایی که از سوی نمایندگان مجلس مطرح 
می شود، باید از مسیر جلسات هیئت دولت طی و روند 
اجرایی آن آغاز شروع شود اما این طور نیست و از مسیر 
جلسات دولت شروع نمی شود بنابراین طرح ها در مرحله 
اجرا قرار می گیرد و ارزیابی  های زیست محیطی هم ندارند.

معاون محیط زیست انسانی سازمان محیط زیست، یکی 
از عمده مشکلات در آغاز روند اجرای چنین طرح هایی را 
مطلع نبودن سازمان محیط زیست از کلید خوردن این 
از  درخواست هایی  بعضا  کرد:  تأکید  و  دانست  طرح ها 
سازمان محیط زیست برای نظارت بر چنین طرح هایی 
مطرح شده، پس از نظارت این سازمان، ایرادات و اشکالات 
زیست  محیطی به آنها اعلام می شود اما مدیران اجرایی 
این طرح ها به تذکرات و ایرادات سازمان محیط زیست 
توجهی نمی کنند. تجریشی اضافه کرد: به عنوان مثال 
آزادراه اصفهان ــ شیراز از همین موارد است که با وجود 
تذکرات سازمان محیط زیست مبنی بر نداشتن ارزیابی های 
زیست محیطی، این آزادراه را دو هفته پیش افتتاح کردند 
اما گزارش های تأییدیه های زیست محیطی را به تازگی 
برای ما در سازمان محیط زیست ارسال کرده اند! وی با 
اشاره به اقدامات انجام شده برای جلوگیری از کلنگ زنی 
طرح های فاقد مجوزهای زیست محیطی از سوی مقامات 
گفت: طبق هماهنگی هایی که به تازگی با دفتر دولت 

انجام داده ایم، مقرر شد که رئیس جمهور هیچ طرحی را 
بدون تأییدیه ها و مجوزهای زیست محیطی افتتاح نکند 
زیرا بعضاً در افتتاح چنین طرح  هایی برای اینکه مجوزهای 
زیست محیطی را اخذ نکنند، می گویند چون رئیس جمهور 
کلنگ زده، بنابراین باید تحت هر شرایطی اجرایی شود! 
تجریشی افزود: البته اقدامات دیگری نیز در هماهنگی با 
سازمان برنامه و بودجه انجام شده تا دیگر مقامات از جمله 
وزرا و نمایندگان مجلس نیز طرحی را بدون ارزیابی های 

زیست  محیطی کلنگ زنی نکنند. 

خبر اول

»مسعود تجریشی« خبر داد:

ممنوعیت کلنگ زنی طرح های عمرانی بدون ارزیابی های زیست محیطی 
اولویت های فرهنگی فراموش شده ایام کرونایی!

الهام آمرکاشی- دبیر تحریریه

باتوجه به ایام کتاب و کتاب خوانی که چندسالی است مورد 
دقت نظر است و با درنظرگرفتنِ نام گذاری این ادوار به عنوان 
مکث و تمرکزی درخصوص ارائه راهکارها و هد ف گذاری های 
مشخص برای برون رفت از شیبِ سقوط مطالعه در کشور؛ به 
طوری این روزها در اخبار روزانه، موضوعات کرونایی، شرایط 
اقتصادی و مسائل سخت معیشتی مورد دقت و ارزیابی قرار 
گرفته که مطرح شدن و ریشه یابیِ موضوعاتِ فرهنگی که 
می تواند در بازه های متوالی در سیر تکاملی جامعه، نقش 

کمک کننده داشته باشد، به حاشیه سپرده شده است.
اگرچه قطع به یقین، اولویت های بخش سلامت و اقتصاد 
در جامعه کنونی از اهمیت فراوانی برخوردار است اما نقش 
مسئولان فرهنگی در این زمینه به عنوان متولیان آموزه های 
فرهنگی- اجتماعی برای نسل امروز و آتیه داران دهه های آینده، 
چنان در مسیر بحبوحه  کرونایی معطل مانده که می تواند به 
طور تلویحی بیان گر نکته ای باشد که درخور پاسخی مناسب 
است: همه مسئولان فعلی در مراتب متعدد فرهنگی، برای 
کنترل و مهار کرونا پای کار هستند که اخباری مبنی بر 
حوزه های مربوط در هر بخش به صورت کم رنگ در حال بروز 
و ظهور است! افرادی که کتاب عادت های اتمی اثرِ جیمز 
کلیر را خوانده باشند، قطعاً این بند را به خاطر دارند: »عادت ها 
غالباً هیچ تفاوتی ایجاد نمی کنند، تا اینکه از یک حد مرزی 
عبور کنیم و سطح جدیدی از عملکرد گشوده شود. در مراحل 
اولیه و میانی هر اقدامی، غالباً دره های ناامیدی وجود دارند. 
انتظار دارید که پیشرفتتان به صورت خطی باشد و وقتی 
می بینید تلاش هایتان ثمرهٔ خود را در چند روز، هفته یا ماه 
اول نشان نمی دهند، ناامید می شوید. حس می کنید که قرار 
نیست به جای خاصی برسید. این نشانه ای از هرگونه پروسهٔ 
ترکیب شدن است: قدرتمندترین نتایج با تأخیر ظاهر می شوند. 
این یکی از دلایل اصلی برای دشواری های ایجاد عادت های 
می کنند،  ایجاد  کوچکی  تغییرات  افراد  است.  ماندگار 
نمی توانند نتیجهٔ محسوس را ببینند و تصمیم به توقف آن 
می گیرند. با خود فکر می کنند که »من این ماه هر روز دویدم، 
پس چرا هیچ تغییری در بدنم نمی ببینم؟« وقتی چنین تفکر 
غالب شود، خیلی راحت عادت های خوبتان را کنار می گذارید. 
اما به منظور ایجاد تفاوت های معنادار، عادات باید به اندازهٔ 
کافی پابرجا بمانند تا قله فتح شود- که آن را »قلهٔ پتانسیل 
پنهان« می نامم. اگر برای ایجاد یک عادت خوب یا شکستن 
یک عادت بد، به سختی تقلا می کنید، بدین معنا نیست 
که توانایی بهبود را از دست داده اید. غالباً به این خاطر است 
که هنوز »قلهٔ پتانسیل پنهان« را فتح نکرده اید، وقتی بالاخره 
»قلهٔ پتانسیل پنهان« را فتح کردید، افراد آن را یک موفقیت 
یک شبه خواهند نامید«! و در این مجرا با در نظرداشتنِ این 
مهم که برای نهادینه کردنِ امر کتاب خوانی در جامعۀ فعلی، 
آموزش و فرهنگ سازیِ مکرر و توجه به قله پتانسیل نهان 
می تواند به طور بارز در سیر تکاملی افزایش مطالعه مثمر 
باشد، اولین گزینه محتوم برای رسیدن به افزایش خط مطالعه 
فرهنگی  مدار  در  قرارگرفتن  کنونی؛  اجتماعِ کتاب گریز  در 
است که باتوجه به کلامِ ادواردتيلو در كتاب فرهنگ ابتدايي 
Primitive culture كه در سال 1871 انتشار يافت: فرهنگ يا 
تمدن مجموعه پيچيده ای است كه دربرگيرندۀ، دانستنی ها، 
اعتقادات، هنرها، اخلاقيات، قوانين، عادات و هرگونه مؤلفه 
ديگری است كه به وسيله انسان به عنوان عضو جامعه كسب 
شده است و تمرکز براین موضوع که فرهنگ و فقرفرهنگی تا 
چه اندازه می تواند در بازده و خروجیِ قشر تربیت پذیر جامعه 
اثرگذار باشد، موضوع مهمی در این مسیر است که به گفتۀ 
جلال آل احمد در كتاب نفرين زمين: »فرهنگ يعنی تحويل بار 
مرده ها به زنده ها« يعنی آن چيزهایی كه تازه ها از قديمی  ها 
و امروزی ها از ديروزی ها به ارث برده اند«. انتظاری به جد در 
این مسیر است که مسئولان ذی ربط در این مسیر با توجه به 
موضوعات مترتب در جامعه، بتوانند به طور مستقل در چارت 
مخصوص در هر حیطه از اموری که در تکوین فرهنگی فردی 
و اجتماعی نقسی بسزا دارد، روندی نتیجه بخش را برنامه ریزی 
کرده تا بتوان با استمرار در این زمینه در شیب سالانه مطالعه، 

روند منحنی را به سمت افزایش و رشد مطالعه تغییر داد.

سرمقاله

بیمه ی بیماران کرونایی روی تخت بیمارستان 

احتمال تزریق گسترده واکسن ایرانی کرونا از مهر۱۴۰۰

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت گفت: بیماران کرونایی 
بدون بیمه روی تخت بیمارستان بیمه می شوند.

به گزارش »دنیای هوادار«، محمدمهدی ناصحی با اشاره 
به حمایت های سازمان بیمه سلامت از بیماران کرونایی 
با هدف ارائه خدمات مناسب و با کیفیت گفت: افراد 
بسیاری در کشور فاقد هرگونه بیمه درمانی هستند. 
افراد در دوران شیوع کرونا به این  ممکن است این 
بیماری مبتلا شوند، بنابراین با هدف کاهش مشکلات 
بیماران و تسهیل در ارائه خدمات به افراد مبتلا به کرونا، 
بیماران کرونایی روی تخت بیمارستان بیمه شده و از 

خدمات مورد نیاز خود در بیمه سلامت استفاده می کنند. 
مدیرعامل سازمان بیمه سلامت با بیان اینکه در دوران 
شیوع کرونا دفترچه های بیمه همگانی به صورت رایگان 
و بدون انجام ارزیابی وسیع در اختیار مردم قرار می گیرد، 
افزود: بی تردید این سیاست بیمه ای تا پایان دوره کرونا 
ادامه دارد و پس از آن طبق برنامه و آیین نامه جدید 
طرح ارزیابی وسع اصلاح می شود. وی با تأکید بر لزوم 
کاهش تردد بیمه شدگان برای تمدید دفترچه های 
درمانی در دفاتر پیشخوان گفت: برای تمدید دفترچه 
های بیمه سلامت در شرایط کرونا به هیچ عنوان به 

مراجعه حضوری نیاز نیست و این مسئله در ستاد 
مقابله با کرونا تصویب شده است. مدیرعامل سازمان 
بیمه سلامت با اشاره به نگاه حمایتی دولت به طبقه 
محروم جامعه در زمینه ارائه پوشش های رایگان بیمه ای 
تصریح کرد: سازمان بیمه سلامت با ارائه این راهکار 
کوشیده است تا برای افرادی که از تمکن مالی مناسب 
برخوردار نیستند، چتر حمایتی مناسبی را تدارک ببیند؛ 
مشمولان این طرح برای درمان های پایه نظیر مراجعه به 
پزشکان خانواده و مراکز درمانی بخش دولتی می توانند 

از خدمات بیمه سلامت با تعرفه دولتی استفاده کنند.

دبیر کمیته علمی ستاد ملی مقابله کرونا ضمن تشریح 
جزئیات روند صدور مجوز کارآزمایی بالینی واکسن ایرانی 
کرونا، گفت: ما اگر بخواهیم قول واکسیناسیون جمعی 

را به مردم کشورمان بدهیم احتمالا مهرماه۱۴۰۰ است.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر مصطفی قانعی با تأکید 
بر اینکه تاکنون هیچ واکسن ایرانی مجوز ورود به فاز 
انسانی را نگرفته است، گفت: اگر کد اخلاق هم بگیرند 
تا مجوزی از سازمان غذا و دارو اخذ نکنند به عنوان 
پیشرفت تلقی نمی شود؛ پیشرفت زمانی حاصل می شود 
که سازمان غذا و دارو مجوز کار بالینی واکسن را صادر 
کند. کد اخلاق نیز یکی از ضرورت های صدور مجوز 
است و اگر کمیته اخلاق کشوری کد و مجوزی ندهد، 
سازمان غذا و دارو هم مجوزی برای کارآزمایی بالینی 
صادر نمی کند. وی افزود: تمام واکسن ها در مرحله پره 
کلینیکال یا قبل از بالینی قرار دارند و امید می رود حداقل 
۴واکسن بتوانند در اردیبهشت ماه۱۴۰۰ فاز۳ انسانی را 
آغاز کنند. قانعی درباره نحوه فراخوان و جذب داوطلب 
برای کارآزمایی بالینی انسانی واکسن، اظهار کرد: هنوز 

مجوزی برای مطالعه انسانی صادر نشده است؛ بنابراین 
برای فراخوان داوطلبان نیز حرکتی انجام نشده است. 
هر شرکتی پروژه خود را به سازمان غذا و دارو تحویل 
می دهد، استانداردی وجود دارد که در فاز اول تعدادی 
انسان، در فاز دوم تعداد بیشتر و در فاز سوم تعداد 
انسان خیلی بیشتری مورد مطالعه قرار می گیرند. هر 
مرحله نیازمند اخذ مجوز از سازمان غذا و دارو است 
که هنوز مجوز مرحله اول انسانی هم برای هیچ یک 
از واکسن ها صادر نشده است. وی درباره زمان تقریبی 
ایمنی زایی واکسن پس از آغاز مرحله کارآزمایی بالینی، 
تصریح کرد: از انجام اولین تزریق حداقل یک ماه زمان 
لازم است تا کارایی واکسن مشخص شود. اگر واکسنی 
بتواند مجوز فاز اول انسانی را در یک ماه آینده دریافت 
کند، یک ماه بعد از آن نتیجه فاز اول مشخص می شود 
و پس از آن اجازه دارد فاز دوم را آغاز کند که آنهم یک 
ماه زمان دارد تا نتایجش مشخص شود، بنابراین یک 
ماه بعد، فاز سوم اجرا می شود مگر اینکه تصمیم گرفته 
شود برخی فازها طی نشود که در آن صورت سرعت 

افزایش می یابد. وی درباره زمان احتمالی اجرای فاز 
اول کارآزمایی بالینی واکسن، گفت: اگر خیلی خوشبین 
باشیم شاید اواخر آذرماه مجوز کارآزمایی بالینی فاز اول 
برای یکی از این واکسن ها صادر شود. قانعی درباره 
عوارض احتمالی تزریق واکسن ایرانی کرونا، بیان کرد: 
اکنون چون در دنیا واکسن های کرونا تولید شده و فاز 
سوم کارآزمایی بالینی هم طی شده است تقریبا عوارض 
احتمالی مشخص است. واکسن هایی هم که در ایران 
تولید می شود همان هایی است که در چین، هند، آمریکا 
و... تولید می شود و متفاوت از آنها نیست. زمانی که 
واکسن تولیدی ما بخواهد وارد بازار شود از تمام عوارض 
و کارآزمایی آنها می توانیم استفاده کنیم برای انتخاب 
نوع واکسن، تعداد تزریق و... که در اختیارمان است. 
وی در پاسخ به سؤالی درباره اینکه واکسن ایرانی کرونا 
اختیار  در  و  انبوه می رسد  تولید  به مرحله  زمان  چه 
در  انسانی  فاز سوم  اگر  افزود:  قرار می گیرد،  همگان 
اردیبهشت۱۴۰۰ در ایران آغاز شود، تا سه ماه درگیر این 

فاز خواهیم بود.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید عبدالحمید فتاحیان تهرانی  را گرامی می دارد

کرونا در ایران
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جامعه

رئیس ستاد مقابله با کرونا استان البرز گفت: از روز شنبه- 
اول آذرماه۹۹ محدودیت های مصوب ستاد ملی در البرز 

اجرایی می شود.
عزیزاله شهبازی- استاندار البرز در جلسه ستاد استانی 
مقابله با کرونا با قدردانی از همراهی مسئولان، مردم و 
به ویژه اصناف در اجرای محدودیت ها، افزود: بیماریابی و 
تست کرونا افزایش یافته و اجرای طرح کنترل محله محور 

نیز از موج اول شیوع کرونا صورت گرفته است.
وی ادامه داد: تعداد کسانی که جان خود را از دست می 
دهند در کل کشور و به تبع آن البرز، افزایش یافته است.

شهبازی گفت: در مرحله جدید اعمال محدودیت ها که 
از شنبه اول آذر ماه طبق مصوبه ستاد ملی مقابله با 
کرونا به ریاست رییس جمهور محترم در دستور کار قرار 
گرفته، تاکید شده که باید بسترهای لازم فراهم شود و 
اطلاع رسانی وسیعی با همراهی تمامی دستگاه ها برای 

اثربخشی بیشتر صورت گیرد.

وی افزود: البرز به جهت همجواری با پایتخت و شاهراه 
ارتباطی ۱۴استان کشور، باید در اجرای این محدودیت ها 

با حساسیت ویژه ای وارد عمل شود.
استاندار البرز اضافه کرد: کار بزرگی وزارت کشور به ریاست 
دکتر رحمانی فضلی فرمانده قرارگاه انجام داده و هم افزایی 
بسیار خوبی نیز با دکتر نمکی وزیر محترم بهداشت در 

جهت نظارت بر روند اجرای مصوبات دارد.
وی با اشاره به اهمیت حضور نیروی انتظامی، گفت: از 
روزشنبه محدودیت های مصوب ستاد ملی در البرز نیز 

اجرایی می شود.
شهبازی با ابراز امیدواری از اینکه با اعمال محدودیت های 
جدید شاهد کاهش شیوع کرونا باشیم، افزود: همراهی 
مردم مهمترین شرط موفقیت و اثربخشی محدودیت های 

جدید مقابله با کرونا است.

محدودیت های جدید از اول آذرماه در البرز اعمال می شود

رفیق بازی جایگزین شایسته سالاری؛

مهندسی برای انتخابات 
فدراسیون فوتبال!؟

سِرمربی  انتخاب  شاخص 
برای  هم  آن  فنی  مدیر  و 
تیم ملی چیست؟ تیم ملی 
جوانان كه باید آینده فوتبال 
نماید!  تضمین  را  كشور 
كادرفنی آن باید برچه اساس 
»شایسته  شوند؟  برگزیده 

سالاری« یا »رفیق بازی«؟
مهابادی و حمید درخشان در سال های اخیر در كدام تیم 
یا كدام موفقیت در كارنامه  اند و  سابقه فعالیت داشته 
مربیگری آن ها دیده می شود كه هدایت تیم ملی جوانان 

توسط آن ها قابل توجیه باشد؟
در اینكه مهابادی و درخشان به لحاظ آكادمیك از دانش 

بالایی برخوردارند شاید شرط لازم باشد اما كافی نیست.
شرط لازم و كافی در »عملكرد« است. در مقبولیت است و 
در ارشدیت و مرشدیت كه صرف نظر از كارنامه سیاهی كه 
درخشان در تیم ملی نوجوانان و جوانان داشت و فوتبال 
ما را در این رده با محرومیت رو به رو كرد )!( این پرسش 
مطرح است كه درخشان و مهابادی كه تاكنون در بیش ازده 
تیم -و شاید بیشتر-در لیگ برتر و دسته اول سابقه مربگیری 
داشته اند، كدام قهرمانی در لیگ برتر و یا صعود از لیگ 
آزادگان به لیگ برتر را فراهم آوردند كه اکنون باید سكاندار 

تیم ملی باشند؟
است  مشخص  آنچه  اما  است،  زیاد  رابطه  این  در  سوال 
انتصاب آن ها، قبل از آنكه رویكرد فنی و براساس شایسته 
محوری باشد، كاملا زمینه رفیق بازی دارد كه م یتوان ادعا 
كرد مقدمه ای است برای انجام مهندسی در انتخابات آتی 

فدراسیون فوتبال كه پایان آذرماه برگزار خواهد شد!
بوی تبانی كه ازاسفندماه سال گذشته كه بحث كاندیداتوری 
انتخاب رئیس فدراسیون فوتبال داغ بود، از منزل حاج مهدی 

محمدنبی به مشام رسید!؟
به راستی با اینچنین نگرشی )!( چه آینده ای در انتظار فوتبال 
ما خواهد بود و پاسخگوی شكست های تیم ملی جوانان 
كه ایضا شكست های بلند مدت در تیم ملی امید و سپس 
تیم ملی بزرگسالان را بدون پشتوانه سازی، متاثر خواهد كرد، 

كیست؟
چرا باید به صرف مهندسی برای انتخابات و حضور كوتاه 
مدت در صندلی ریاست یا دبیركلی با استفاده از شهرت فسیل 

شده ها )!( آینده فوتبال كشور را به گردباد سپرد؟
البته درباره مدیرفنی و واژه فراموشی نشدنی »كشك« حرف 

های زیادی دارم كه خواهم گفت .
در انتها لازم است؛ آقای محمدنبی كه تا قبل از این با تلاش 
و سعه صدر آرامش خوبی را در فوتبال حكمفرما كرده بود باید 
مسئولیت هرگونه تبعات ناشی از این انتصاب غلط را كه 
مقدمه مهندسی در انتخابات فدراسیون فوتبال است شخصا 

پذیرا شود.
حالا متوجه شدید چرا فوتبال ما و اساسا كشورمان با این 
همه منابع غنی، پیشرفت نمی كند و همواره با واژه توسعه 
و دستیابی به موفقیت و ایجاد ارزش افزوده بیگانه است؟ تو 

خود حدیث مفصل بخوان از این مجمل...

قلندر

لارودی«  »تورج  زنده یاد  خاطره  و  یاد  هوادار«  »دنیای 
-روزنامه نگار و کارشناس فقید ورزش کشتی- را گرامی دارد

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار

حمایت سمن ها از اقدامات دستگاه قضایی استان البرز در برخورد با مافیای بهره کشی از کودکان کار؛

پیشگیری از معضل کودکان کار
پدیده کودکان کار، یکی از معضلات اجتماعی در اکثر 
جوامع است که به دلایل مختلف اقتصادی، اجتماعی، 
خانوادگی و زیستی، بروز و ظهور پیدا کرده و آسیب 
های فراوانی را به دنبال دارد. پیشگیری از وقوع این 
پدیده، نیازمند تحلیل و آسیب شناسی علل و عوامل 
موجود، مشارکت کلیه نهادهای ذیربط و فراهم سازی 

بسترهای قانونی حمایت از این کودکان می باشد.
دادگستری کل استان البرز، در راستای عمل به وظایف 
قانونی و تحقق اهداف عینی و عملی قوه قضائیه، 
در جهت بهبود وضعیت کودکان مذکور و برخورد با 
مافیای بهره کشی از کودکان کار در استان، اقدامات 
اثربخشی رقم زده که مورد حمایت سازمان های مردم 

نهاد نیز قرار گرفته است..
و  اجتماعی  قضایی،  معاون  خانی  داراب  جعفر 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز 
در گفتگو با خبرنگاران، اظهار کرد: یکی از مهم ترین 
راستای حل معضلات  در  امروز  به  تا  که  اقداماتی 
اجتماعی، آموزشی، تربیتی و بهداشتی کودکان کار و 
خیابان در البرز انجام شده، راه اندازی مرکز غربالگری 
و ساماندهی کودکان کار و خیابان به همت معاونت 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل 
می  مرتبط  دستگاه  های  همکاری  با  و  البرز  استان 

باشد.
این مرکز که در راستای اجرایی کردن و استفاده از 
خیابانی  کودکان  ساماندهی  آئین  نامه  ظرفیت  های 
مصوب هیئت وزیران افتتاح شده، نقش مهمی در 
کاهش آسیب های اجتماعی کودکان کار و خیابان 

ایفا کرده است.
جذب  کودک   221 مذکور،  مرکز  در   98 سال  طی 
و شناسایی شدند که از این تعداد برای 31 کودک 
پرونده تشکیل و مابقی در دست رسیدگی می باشد. 
همچنین بیش از 30 مورد بازدید از خانواده و محل 
سکونت کودکان مذکور به عمل آمد. در ادامه به برخی 
اشاره شده  این خصوص  در  انجام شده  اقدامات  از 

است:
- معرفی تعدادی از خانواده ها به کمیته امداد امام 
خمینی)ره( استان جهت تحت پوشش قرار دادن آنها  
توانمندسازی کودکان کار و خیابان  - تلاش جهت 
)معرفی بیش از 30 مورد به سازمان آموزش فنی و 

حرفه ای استان جهت کسب مهارت های شغلی(
- معرفی چندین مورد به اداره کل آموزش و پرورش 

استان جهت ثبت نام کودکان بازمانده از تحصیل 
- تأمین نیاز های بهداشتی و درمانی کودکان کار و 

علوم  دانشگاه  به  آنها  از  تعدادی  معرفی  و  خیابان 
پزشکی استان جهت درمان 

- اختصاص بیمارستان امام علی)ع( واقع در منطقه 
اسلام آباد کرج جهت درمان کودکان کار و خیابان

- تذکر و اخذ تعهد از کودکان کار تحت پوشش مرکز 
مذکور جهت پیشگیری از تکدی گری 

و  هویت  فاقد  کودکان  شناسایی  و  غربالگری   -
بدسرپرست 

- ارائه بسته های معیشتی و بهداشتی به افراد فوق 
)همزمان با شیوع ویروس کرونا(

- هماهنگی با سمن های فعال جهت گشت زنی در 
سطح شهر و جذب کودکان کار در شیفت بعد از ظهر

- پیگیری نصب سامانه چهره شناسی کودکان کار و 
خیابان در مرکز )از اداره کل بهزیستی استان(

از  راستای جلوگیری  در  پیگیری مستمر  و  اقدام   -
استثمار کودکان کار و صدور دستور تخریب کارگاه 

های تفکیک زباله در شهر کرج 
- پیگیری وضعیت کودکان اتباع بیگانه

دبیر شورای پیشگیری از وقوع جرم استان البرز در 
پایان به حمایت سازمان های مردم نهاد از اقدامات 
دستگاه قضایی استان البرز در برخورد با مافیای بهره 
کشی از کودکان کار که به شرح ذیل در رسانههای 
عمومی منتشر گردیده اشاره و اظهار امیدواری کرد با 
مشارکت دست اندرکاران و متولیان این حوزه، شاهد 

رفع معضل اجتماعی کودکان کار باشیم.
حضور محترم آیت الله رییسی 

ریاست محترم قوه قضاییه

سلام علیکم
و  نهاد  مردم  های  سازمان  از  جمعی  ما  احترام  با 
فعال در امر کودکان کار و خیابان و محروم کشور 
بدین وسیله مراتب تقدیر و حمایت خود از اقدامات 
شایسته اداره کل دادگستری استان البرز و دادستانی 
شهرستان کرج در برخورد قاطع و انقلابی با مافیای 
بهره کشی از کودکان فعال در کارگاههای غیرقانونی 
وابسته به سازمان پسماند شهرداری کرج را اعلام می 

نماییم.
ضمن تقدیر از زحمات برادر ارجمند جناب آقای دکتر 
فاضلی ، جناب آقای مددی و جناب آقای دکتر داراب 
خانی، رییس کل دادگستری استان ، دادستان محترم 
و معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم ، استدعا 
داریم تا با قاطعیت شناخته شده از سوی حضرتعالی و 
همکاران محترمتان در استان روند مبارزه با مافیای بهره 
کشی از کودکان کار تا صدور رای نهایی عاملین اصلی 

راه اندازی این باند فساد اقتصادی ادامه پیدا کند.
امضا کنندگان:

مرکز حمایت از کودکان کارو خیابان و قرارگاه جهاد 
/ موسسه خیریه مهر کوثر  زندگی خوب  اجتماعی 
کرج /  کانون فرهنگی تبلیغی خانه خوبان /  سازمان 
امدادگران اجتماعی ایران /  بنیاد علمی آموزشی حنان 
/  موسسه نیلوفران سبز سلامت /  موسسه پرتو آفتاب 
البرز /  خیریه امام رضا علیه السلام / سمن پویشگران 
سلامت فردا / مرکز حمایتی آموزشی کودکان کار بچه 
های آسمان وطن / موسسه سایه بان امید مهرآفرین  

/ باشگاه فرهنگی ورزشی سیمرغ

»البرز« چه خبر؟
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »منوچهر آتشی« 
-شاعر، روزنامه نگار و مترجم فقید- را گرامی می دارد

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

آیا کرونا به جهانی شدن پایان می دهد؟

جهانی شدن حتی پیش از وقوع دنیاگیری هم به مشکل 
برخورده بود. سیستم باز تجاری که دهه ها بر اقتصاد 
جهان سلطه داشت، از ضربه مالی و جنگ تجاری چین- 
آمریکا آسیب  دیده بود. حال از سومین ضربه در حدود 
یک دهه سرگیجه گرفته چراکه تعطیلی ها باعث بسته 
شدن مرزها و توقف بازرگانی شده است. تعداد مسافران 
فرودگاه هیترو نسبت به سال گذشته ۹۷ درصد کاهش 
یافته است. صادرات خودروی مکزیک هم در ماه آوریل 

۹۰ درصد سیر نزولی را تجربه کرده است. 
به گزارش »دنیای هوادار«، رویدادهای معماری گزارشی 
های  بخش  که  است  کرده  منتشر  این خصوص  در 

منتخب آن را در ادامه می خوانید.
با بازگشایی اقتصاد، فعالیت ها بهبود می یابند اما انتظار 
بی وقفه  حرکت  کسب و کار،  جهان  به  سریع  بازگشت 
سفر  دنیاگیری  این  باشید.  نداشته  را  آزاد  تجارت  و 
و مهاجرت را سیاسی خواهد کرد و مردم را به سمت 
اتکا به خودشان سوق خواهد داد. این حرکت به سمت 
داخل باعث تضعیف روند بهبودی، آسیب پذیری اقتصاد 
و گسترش بی ثباتی جغرافیای سیاسی )ژئوپلوتیک( 

خواهد شد.
جهان چندین دوره ادغام را پشت سر گذاشته اما سیستم 
تجاری که در دهه ۹۰ میلادی ظهور کرد بیش از پیش به 
طول انجامید. چین به کارخانه جهان تبدیل شد و مرزها 
به روی مردم، کالا، سرمایه و اطلاعات گشوده شد. پس 
از سقوط برادران لمن در سال ۲۰۰۸ اکثر بانک ها و برخی 
شرکت های چندملیتی عقب نشینی کردند. تجارت و 
سرمایه گذاری خارجی در ارتباط با تولید ناخالص داخلی 
دونالد  تجاری  مواجه شد. سپس جنگ های  رکود  با 
ترامپ به راه افتاد که نگرانی ها درباره مشاغل کارگری و 
سرمایه داری استبدادی چین را با دستور کار میهن پرستی 
متعصبانه و تحقیر اتحادها کنار هم قرار داد. اوایل که 
ویروس کرونا در ووهان چین شیوع پیدا کرد، نرخ تعرفه 
آمریکا روی واردات به بالاترین حد خود از سال ۱۹۹۳ 
رسید و آمریکا و چین، هر دو جدا کردن صنایع تکنولوژی 

خود را آغاز کردند.
از ماه ژانویه موج جدیدی از توقف، از سمت آسیا به 
کارخانه ها،  افتاده است. تعطیلی  راه  به  سمت غرب 
فروشگاه ها و دفاتر باعث سقوط ناگهانی تقاضا و کاهش 

دسترسی عرضه کنندگان به مصرف کنندگان شده است. 
این آسیب جهانی نیست، غذا همچنان در گردش است، 
اپل اصرار دارد که هنوز می تواند آیفون تولید کند و 
صادرات چین تاکنون ادامه داشته، آن هم به واسطه 
فروش تجهیزات پزشکی. اما تاثیر کلی این بحران، بسیار 
شدید است. تجارت جهانی کالا احتمالاً طی سال جاری 
میلادی ۱۰ تا ۳۰ درصد افت خواهد کرد. در ۱۰ روز نخست 
ماه مِی  صادرات از کره جنوبی که یک نیروگاه تجاری 
محسوب می شود، کاهش سالانه ۴۶ درصدی را تجربه 
کرد و احتمالاً این بدترین سقوط از آغاز ثبت آمار از 

سال ۱۹۶۷ است.
نمایان  حال  در  جهانی  هرج و  مرج حکمرانی  زیربنای 
شدن است. فرانسه و بریتانیا در مورد قوانین قرنطینه 
به اختلاف خورده اند؛ چین با تعرفه های تنبیهی خود 
دست به تهدید اتریش که خواستار تحقیق و تفحص 
درباره ریشه این ویروس شده، زده و کاخ سفید در مسیر 
با وجود برخی نمونه های  جنگ تجاری مانده است. 
همکاری در دوران کرونا از جمله وام های فدرال رزرو به 
سایر بانک های مرکزی، آمریکا تمایلی به رفتار مانند رهبر 
جهان ندارد. آشوب و شکاف در داخل به اعتبار این کشور 
لطمه زده است. رازداری و زورگویی چین نیز ثابت کرده 
که این کشور هم نمی خواهد- و نمی تواند- خرقه رهبری 

جهانی را بر دوش بیندازد.
دور  جهانی شدن  از  جهان  سراسر  در  عمومی  افکار 
شده است. مردم از فهمیدن این پریشان شده اند که 
تجهیزات  واردات  بر سر  نزاع  به  وابسته  سلامت شان 
محافظتی و کارگران مهاجری است در خانه های ویژه 

مراقبت و مزارع برداشت محصول کار می کنند.
شبکه ای  با  تجاری  سیستم  که  نکنید  فکر  اصلاً 
خواهد  امن تر  و  انسانی تر  ملی،  کنترل  از  بی ثبات 
بود. کشورهای فقیرتر برای سازگاری با مشکل برخورد 
خواهند کرد و در کشورهای ثروتمند، زندگی گران تر 
و محدودتر خواهد شد. ضمن اینکه در یک جهان 
به  جهانی  مشکلات  فصل  و  حل  برداشته،  شکاف 
مراتب سخت تر خواهد بود، از جمله یافتن واکسن و 

تامین امنیت روند بهبودی اقتصاد.
با بزرگ ترین عصر جهانی شدن خداحافظی کنید و نگران 

چیزی باشید قرار است جایگزینش شود.

شهریگزارش

»مهدی حاجی قاسمی«:

شورای شهر کرج پیگیر افتتاح فاز یک بزرگراه شمالی است 

ورزش های خانوادگی با حداقل امکانات

دبیر دوم و رئیس کمیسیون عمران، ترافیک و حمل و نقل شهری 
شورای اسلامی شهر کرج گفت: عزم خود را برای افتتاح فاز نخست 
بزرگراه شمالی جزم کرده ایم و در این ارتباط با انتقال دغدغه ها و 
مطالبات به شهردار، خواستار تسریع در کار و رفع موانعی اجرایی 

شده ایم.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی حاجی قاسمی پیش از ظهر دیروز 
در حاشیه بازدید اعضای کمیسیون عمران و ترافیک از پیشرفت 
فیزیکی پروژه بزرگراه سپهبد شهید سلیمانی )بزرگراه شمالی( اظهار 
داشت: بزرگراه شمالی از انتهای آزاد راه همت تقاطع جاده چالوس 
آغاز و به عنوان کمربندی شمالی به آزاد راه تهران - قزوین در غرب 

کرج منتهی می شود.
دبیر دوم شورای شهر کرج عنوان کرد: پروژه بزرگراه شمالی یکی 
از مهمترین پروژه های شهر است که بالای هزار میلیارد تومان 
نیاز به تامین منابع داشت و در بازدیدی که امروز به همراه اعضاء 
کمیسیون از روند کار داشتیم و گزارشی که کارفرما و مشاور کارفرما 

ارائه کردند، پیشرفت 60 درصدی پروژه را نشان می دهد.
عضو هیئت رئیسه شورای شهر کرج با بیان اینکه بهره برداری 
از این پروژه بخش عظیمی از ترافیک اتوبان در محدوده  شهر را 
کاهش می دهد، افزود: این پروژه با هدف کاهش حجم ترافیک در 
آزاد راه تهران تا غرب کرج، کاهش حجم تردد در جاده مخصوص، 

ساماندهی ترافیک وسایل نقلیه و هدایت آنها به محور مورد اجرا 
عملیاتی می شود و کاهش زمان سفر در آن محدوده را نیز به 

همراه دارد.
حاج قاسمی با بیان اینکه پروژه بزرگراه شمالی در حال حاضر بیش 
از 60 درصد پیشرفت فیزیکی دارد، عنوان کرد: روزی که دوره پنجم 
شورای شهر فعالیت خود را آغاز کرد، این پروژه حدود 30 درصد 
پیشرفت داشت، هم اکنون طی بازدید این پروژه طبق برنامه پیش 
نرفته است و متاسفانه پیشرفت خوبی ندارد از باب نظارتی اعضای 

شورای شهر به شهردار تذکر دادند.
وی با تاکید بر اینکه بخش مهمی از این پروژه اجرای پل آن است 
که گلوگاهی ترین نقطه در این پروژه است، ادامه داد: تلاش شورای 
شهر و تاکید اعضاء بر این بود که تا پایان سال پروژه از حد فاصل 
بلوار طالقانی تا دانشگاه خوارزمی به بهره برداری برسد و مقرر شده 
بود تا پایان شهریور سال جاری از بلوار طالقانی تا جمهوری به بهره 

برداری برسد که متاسفانه پیشرفت خوبی ندارد.
دبیر دوم و رئیس کمیسیون عمران، ترافیک و حمل و نقل شهری 
شورای اسلامی شهر کرج تاکید کرد: در بازدید اعضاء کمیسیون 
مشکلات به شهردار اعلام شد تا شهردار خود را ملزم به ضوابط 
و تباصر بودجه 99 بداند و تا پایان سال این فاز از پروژه را به بهره 

برداری برساند.

تصاویر و فیلم های کوتاهی که از کارگران برای چهارمین جشنواره 
تفریحی ورزشی خانوادگی کارگران ارسال شده به قدری زیبا و در 
عین حال ساده و نشاط آور است که حیفمان می آید از کنار این 

موضوع به سادگی بگذریم.
در اثر گذاری جشنواره های ورزشی تفریحی خانوادگی طی 4 دوره 
ای که  برگزار شده بر فرض اگر یک هزار کارگر و خانواده های 
ایشان جذب ورزش شده باشند به اندازه صدها مسابقه ورزشی 

برایمان ارزشمند است.
برای جامعه هدف ارزشمند است و ارزش آن بر کل جامعه مثبت 

خواهد بود.
در فیلم های رسیده داریم که یک خانواده 4 نفری درون آپارتمان 
مثلا 70 متری خود چند نوع بازی و تفریح را با هم انجام می دهند 

و چه شور و نشاطی دارند.
با پشتی و متکی مانع می سازند و با ابزار موجود بازی ها و 

تفریحات متنوعی را انجام می دهند.
خانواده ها در پیام های خود معتقدند تا به حال نشده که ما 4 
نفری با هم درون خانه خودمان یک کار مشترک را با این نشاط 
و زیبایی انجام دهیم ولی از روزی که بحث جشنواره در فضای 

مجازی راه افتاد و ما با همفکری بچه ها چند بازی محلی را انجام 
دادیم صفا و صمیمیت در خانواده چند برابر شده است.

خانمی می گوید: همسرم حوصله سر و کله زدن با بچه ها را 
نداشت و از سرکار که می آمد یا تلویزیون نگاه می کرد و یا مجله 

و روزنامه ای می خواند و بعد هم خواب.
ولی از روزی که گفتیم برای جشنواره یک فیلم کوتاه درست کنیم 
و طناب بازی را انتخاب کردیم که من و همسرم سر طناب را می 
گیریم و بچه ها به نوبت از روی طناب می پرند و با هم مسابقه 
می دهند و من و همسرم هم متقابلا از روی طناب همین حرکات 
را انجام می دهیم آنقدر در روحیه بچه ها و همسرم تاثیر گذاشته 
که منتظریم فرصتی پیش بیاید تا باز هم همین بازی ها را انجام 
دهیم. حالا به پارک می رویم و در جایی خلوت طناب بازی می 

کنیم.
اگر کرونا نباشد فکر کنم همه خانواده ها و همسایه های ما به 

پارک بیایند و همین کار را انجام دهند.
خب، اثر گذاری یک تفکر درست و برنامه ریزی اصولی همینجاست 
که در مرکز یک برنامه ایی طراحی شود و در دورترین نقاط کشور اثر 

گذاری آن را ببینیم. هدف جشنواره همین است.
انشالله روزی به همین زودی فرا برسد که سایه تلخ کرونا از جامعه 
بشری رخت بر می بندد و دوباره قدر این دورهمی ها و ورزش های 

خانوادگی و تفریحات و بازی ها را بدانیم.
به امید آن روز که زیر انوار خورشید مهربانی با هم و کنار هم بدون 
ترس و استرس قدر لحظه لحظه زندگی را بدانیم. ماهی وقتی از 
آب بیرون می افتد قدر آب را می داند و انسان امروز که مجبور 
است با هیچکس حتی نزدیکترین افراد خانواده تماس بگیرد قدر 

سلامتی را می داند.

دریچه

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 Adrian اثری لطیف از پروژه موسیقی آدریان مسکالو Demure آلبوم نئوکلاسیک متانت
Moscalu با نام دیاتون DYATHON است. پس از گذشت هفت سال از شروع این پروژه، 
او اکنون به واسطه ارائه موسیقی پرلطافت و روح نواز نامی آشنا در عرصه موسیقی است. 
متانت یک آلبوم تک نوازی پیانو است که همگی قطعات آن توسط آدریان مسکالو 
نوشته و اجرا شده است. قطعات آلبوم Demure در عین مینیمال بودن، سرشار از 
احساسات و عواطف نغزی است که می تواند روح هر شنونده موسیقی را لمس کند. 
این آلبوم موسیقی بدون کلام با ملودی های روح نواز می تواند لحظاتی رویایی و سرشار 
از آرامش را برای مخاطبان موسیقی در گوشه گوشه گستره گیتی به همراه آورد. در طول 
۴۱دقیقه این آلبوم، از لحظه ابتدایی وارد سفر می شویم و هر قطعه از این آلبوم در حکم 
بخشی از سفری است که برای رسیدن به عمق احساسات می پیماییم و در پایان آلبوم 
نیز با شوقی وصف ناپذیر، شوق شنیدن مجدد آلبوم و شروع دوباره این سفر رویایی و 
 Adrian پروژه موسیقی آدریان مسکالو DYATHON انتزاعی را خواهیم داشت. دیاتون
Moscalu )با نام کامل Adrian Iurie Moscalu( آهنگساز مستعد اهل کشور مولداوی 
است. او متولد سال۱۹۹۴ در شهر کوچکی با نام میهیلنی است و از سال۲۰۱۳ وارد دنیای 
موسیقی شده است. علاقه او به موسیقی باعث شد تا او تحصیل در رشته بیومدیکال را 

ناتمام بگذارد و به صورت تمام وقت به موسیقی مشغول شود.

Demure
:: DYATHON- دیاتون  ::

وقتی به عملکرد این فیلم فکر می کنیم برایمان عجیب است که چگونه سازندگان این 
فیلم توانسته اند چنین کار بزرگی انجام بدهند. این فیلم با بودجه کلی ۲۵هزار دلار 
ساخته شده است و در مقابل فیلم هایی با تولید میلیون دلاری تقریبا هیچ خرجی 
نداشته است، اما در گیشه ها حدود ۳۰میلیون دلار فروخته است. ایده و خروجی این 
فیلم به قدری جذاب و خارق العاده است که از چند بار دیدن آن سیر نخواهید شد. 
داستان فیلم ساده است؛ یک کارگردان ساده که قصد دارد در بخشی از چین فیلم 
زامبی محور بسازد، با زامبی های واقعی رو به رو می شود و حالا باید از این مخمصه جان 
سالم به در ببرد. این فیلم در ژانر کمدی و ترسناک قرار می گیرد و شاید بهترین مشابه 
آن را بتوان فیلم Shaun of the Dead دانست که توسط »ادگار رایت« کارگردانی شده 
است. البته به طرز عجیبی فیلم »یک کات مرگ« بسیار بهتر از »شان مرده« پیاده سازی 
شده است. نکته ای که در این فیلم بسیار نظر منتقدان را جلب کرده است، بازیگران 
هستند که هرکدامشان تازه کارند و قبل از این هیچ فیلم جدی را بازی نکرده اند؛ البته فکر 
نکنیم که در ابتدا خودشان هم به این پروژه به چشم فیلم جدی نگاه کرده اند. این فیلم 
قطعا یکی از بهترین فیلم های۲۰۱۹ است که توصیه می کنیم حتما با جمع دوستان و 
یا خانواده نگاه کنید که المان های کمدی بسیار خوب بر آن پیاده سازی شده اند و یکی 

از سرگرم کننده ترین آثار سال۲۰۱۹ محسوب می شود.

یک کات مرگ
::  شین ایچیرو یودا   ::

داستان عشق )ملت عشق( از دو جریان عشق حرف می زند. الیف شفق، با روایت دو 
داستان موازی موضوع عشق را از دو زاویه متفاوت بیان می کند. داستان اول، داستان 
خانواده  »روبینشتاین« یک خانواده مرفه امروزی در آمریکاست. داستان دوم یک داستان 
تاریخی- عرفانی است که روایت ملاقات شمس و مولانا و اتفاقات و روابط پس از آن 
را به تصویر می کشد. »الا« زنی است که در زندگی خود احساس ضعف دارد. او به دنبال 
عشق حقیقی می گردد که با کتاب عشق )ملت عشق( روبرو می شود. در داستان دوم 
»شمس« شخصیت محوری است و زندگی عارفانه  او با جزئیات بیشتری ترسیم شده.

جملاتی از کتاب ملت عشق
لب های کاروان سرادار با لبخند کج وکوله ای چین خورد. از چهره اش انفعال و دل آزردگی 
کودکانه ای خوانده می شد. سؤال کردم: »آیا خدا نمی گوید که ما به شما از رگ گردن تان 
نزدیک تریم؟ خدا فرسنگ ها دورتر بر یک تخت تکیه نداده که! او همیشه و همه جا درون 
همه  ماست. به همین خاطر هرگز ما را ترک نمی کند. چه طور می تواند خودش خودش 
را تَرک کند؟« ولی کاروان سرادار با نگاه های سردش گفت: »ولی چیزی که فکر می کنی 
نمی شود شد. ما را تَرک کرد! به علاوه باور کن که این گونه خیلی بهتر شد. شاید اگر خدا 
این جا بود، وقتی انواع فلاکت ها به سرمان می آمد، حتی سرانگشتش را هم تکان نمی داد؛ 
بگو ببینم این چگونه خدایی ست؟« با نرمی گفتم: »این اولین قانون از چهل قانون است«.

کتاب عشق )ملت عشق(- الیف شافاک
::  مترجم: عفت دیبایی     ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

تدارک گلاب آدینه برای نمایش »بانوی محبوب من«
نمایش موزیکال بانوی محبوب من به کارگردانی 
و بازنگری گلاب آدینه و تهیه کنندگی حمیدرضا 
علی نژاد با اقتباس از نمایشنامه پیگمالیون اثر جرج 

برنارد شاو در بهار سال آینده به روی صحنه خواهد رفت.

توزیع فیلمی با بازی شقایق فراهانی 
فیلم سینمایی »چهل و هفت« به کارگردانی احمد 
شبکه  در  تبریزی  عطاء الله  علیرضا  و  اطراقچی 

نمایش خانگی توزیع می شود.

»روزی روزگاری در هالیوود« رمان می شود
با  کتاب  دو  نوشتن  برای  تارانتینو  کوئنتین 
هارپرکالینز قرارداد بسته که یکی از آنها رمانی 
اقتباسی از جدیدترین فیلمش و دیگری کتابی 

غیرداستانی با عنوان »اندیشه سینما« است.

سوژه ترسناک »استیفن کینگ« تبدیل به فیلم می  شود
دوست  را  گُردن  تام  که  »دختری  ترسناک  رمان 
داشت« نوشته »استیفن کینگ« توسط »لین رمزی« 

کارگردان سینما به یک فیلم تبدیل خواهد شد.

»تام و جری« در فیلم جدید با هم متحد می شوند
تریلر فیلم »تام و جری« نشان می دهد که کارتون 
قدیمی و مشهور موش و گربه به صورت لایو-اکشن 
ساخته شده است و حاوی داستان جدید و جالبی است. 

انیمیشن جدید »تام و جری« در تابستان 2021 اکران خواهد شد.

بهترین مستند جشنواره کن در سینماحقیقت 
فیلم مستند »رشته کوه رویاها« ساخته فیلمساز 
پرآوازه  کشور شیلی »پاتریسیو گازمن« در بخش 

نمایش های ویژه چهاردهمین جشنواره بین المللی 
سینماحقیقت به نمایش درخواهد آمد. این فیلم در جشنواره 
کن ۲۰۱۹ حضور داشت و موفق به دریافت جایزه چشم طلایی 

کن ویژه بهترین مستند در این رویداد سینمایی شد.

معلوم نیست با چه هدفی سازندگان مسابقه »پنج ستاره« 
ارتقای  تلویزیون را با فضای اطلاعات عمومی خصوصاً 

فرهنگ مطالعه و کتابخوانی به علی انصاریان سپرده اند.
به  خبرها  میان  در  وقتی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
انتخاب  و  تلویزیونی  برنامه  یک  تحولات  و  تغییرات 
مجری اش برمی خوریم به فکر فرو می رویم. مروری کوتاه 
در سابقه این مجری انتخاب شده، مصداق هایی را به ذهن 
می آورد که تعجب مان را صدچندان می کند، مگر مجری در 
تلویزیون نایاب شده که اجرای مسابقه ای هرچند صمیمانه 
و مهیج اما با سرمنزل اصلی اطلاعات عمومی، مطالعه و 

کتابخوانی به علی انصاریان واگذار شود.
قابل  فرد  خودش،  جایگاه  در  سابق  فوتبالیست  این 
نتوانسته  هیچ وقت  اجرا  عرصه  در  اما  است  احترامی 
به  هم  بازیگری  و  تهیه کنندگی  حتی  باشد.  موفق 
کار علی انصاریان نیامد. شاید سازندگان این برنامه و 
دست  اندرکاران امر، رفتارهای قابل تأمل او را در آن برنامه 
اینترنتی که در ایام جام جهانی پخش می شد را فراموش 
خاطر  به  که  پنج  شبکه  »ورزشگاه«  برنامه  یا  کرده اند. 
دیالوگ  توهین آمیزش به افغانستانی ها مدت ها زیر تیغِ 
انتقاد بود. او بارها تذکر گرفته چه در آن برنامه اینترنتی 
و چه در این برنامه زنده؛ آیا با این شرایط، باز هم علی 

انصاریان گزینه خوبی است؟
گزینه هایی که بعضاً ساحتِ ارزشمند و مقدس رسانه ملّی را 
زیر سؤال برده اند و حتی آن مسابقه و برنامه را با حاشیه ها و 
چالش های متعدد روبرو کردند. اینجا جایگاه اتاق فکر و شورای 
اندیشه ورزی شبکه ها کجاست و چقدر در این راستا نقش 
دارند؟ برنامه هایی که بیشتر از توجه به محتوا و درون مایه 
برنامه شان، به مجری و دکور توجه دارند. در فصل های گذشته 
»پنج ستاره« هم می توان به این حقیقت رسید. البته که 

حاشیه های حضورِ حمید گودرزی کمتر از اشکان خطیبی و 
حتی مجری تازه واردِ برنامه، یعنی علی انصاریان است. 

انتخاب سعید شیخ زاده به جایِ سام درخشانی در مسابقه 
»ایران«، حرکت امیدوارکننده ای بود که تلویزیون به سراغِ 
مجریان و گویندگان خودش رفته اما دوباره این خبر و 
انتخابِ علی انصاریان به عنوان مجری مسابقه »پنج ستاره« 
در  است.  برنامه سازی  در  غلط  رویکردهای  ادامه همان 
تلویزیون های دنیا هم از بازیگران و یا چهره های معروف 
برای اجرای برنامه ها و مسابقات شان استفاده می کنند اما 
مرتبط با موضوع و سوژه و از طرفی فردی که در تجربه های 
گذشته اش توفیقاتی داشته و توانمندی اش مورد استقبال 
مخاطب است. نه گزینه ای مثلِ علی انصاریان که در دوران 
کوتاهِ اجرایش در چند برنامه، توفیقی نداشته و از طرفی 

متناسب با فضای برنامه هم حرفی برای گفتن ندارد. 
درست است که تهیه کننده مسابقه »پنج ستاره« در توضیح 
دلایل انتخاب علی انصاریان به این نکته اشاره کرده که 
قصد دارند برنامه را از حالت کاملاً جدی و آموزشی به سمت 
فضای شاد و مهیج ببرند اما باز به بستر آموزشی و تقویت و 
ارتقای فرهنگ مطالعه و کتابخوانی تأکید دارد. واقعاً چقدر 
در کلام، گفتار و رفتار، علی انصاریان توانسته طوری رفتار 
کند که بیننده، شرکت کننده و جامعه برای القای اهداف 
این برنامه باورش کند. وقتی تهیه کننده، تبیین جایگاه 
مطالعه آزاد در زندگی روزمره، ایجاد بستر مناسب برای آنان 
که توان مطالعاتی بالایی در جامعه دارند و همچنین بالا 
بردن سطح عمومی فرهنگ مطالعه را از اهداف مهم فصل 

جدید »پنج ستاره« می داند.

جعبه جادویی

فوتبالیست سابق پرحاشیه به تلویزیون باز می گردد؛

در رویای ارتقای فرهنگ مطالعه با سلبریتی ها

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده نام »پرویز فنی زاده« 
-بازیگر فقید تئاتر، سینما و تلویزیون- را گرامی می دارد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »بیت الله عباسپور« 
-ورزشکار و مربی فقید رشته بدنسازی- را گرامی می دارد

ورزشی

سیر عجیب انتخابات اشتباه در تیم های پایه؛

بازنده های قدیمی، نسخه 
جدید تیم ملی جوانان!

هنوز با حکم ابقای »حمید استیلی« در تیم ملی امید 
باز هم گل  فوتبال  فدراسیون  بودیم که  نیامده  کنار 
کاشت و »داوود مهابادی« را به عنوان سرمربی و »حمید 
درخشان« را به سمت مدیرفنی تیم ملی جوانان ایران 

منصوب کرد.
گویا فدراسیون فوتبال ایران، عادت کرده است که فقط 
بیاید و مربیان بدون کارنامه را در رده های مختلف تیم 
ملی انتخاب کند، حالا می خواهد تیم ملی بزرگسالان 
ما باشد یا همین امید و جوانان و بدون هیچ توضیح 
خاصی در مورد انتخاب هایشان، با یک عکس دسته 
جمعی، مربی مدنظرشان را معرفی می کنند و هیچ وقت 

هم پاسخگوی هیچ پرسش و ابهامی نبوده و نیستند.
انتخاب داود مهابادی به عنوان سرمربی تیم ملی جوانان، 
دقیقا همان داستان عدم شایستگی و ناکارآمدی است 
که در خصوص انتخاب هایی نظیر، پرویز مظلومی و 
حمید استیلی به آن اشاره کردیم. چرای انتخاب داوود 
مهابادی را حداقل ما نمی دانیم، اما اوضاع تیم ملی 
جوانان آن جایی مضحک است که بعد از انتخاب پرویز 
مظلومی و بازگشت او به استقلال، رسیدن به ترکیب 
داود مهابادی و حمید درخشان نه تنها پیشرفتی در 
این انتخاب نیست، بلکه به عقیده نویسنده، افول هم 
محسوب می شود، به دلیل اینکه مظلومی در استقلال 
دوران خوب کم نداشت، اما مهابادی و درخشان رزومه 

ی درخوری به هیچ وجه ندارند.
دوران مربیگری داوود مهابادی در فوتبال ایران، هیچگاه 
خوب نبوده است، یک مربی کاملا معمولی که چندین 
اخراج و استعفاء در کارنامه تقریبا ضعیفش به چشم 

می خورد، مهابادی با پاس همدان و سیاهجامگان 
مشهد سقوط، در آلومینیوم اراک و نساجی مازندران 
اخراج و در شهرداری ماهشهر و فجر شهید سپاسی 
با این  اما حالا مربی  را تجربه کرد،  شیراز، استعفاء 
عملکرد، که هیچ تجربه ای هم در فوتبال پایه ندارد و 
با جوانان اصلا کار نکرده است، با چه معیار و میزانی به 
سمت سرمربی تیم ملی جوانان رسیده است؟ یا حمید 
خان درخشان که برخلاف نامش اصلا کارنامه درخشانی 
ندارد، به عنوان مدیر فنی تیم ملی جوانان منصوب 
شدند، دوستان فدراسیون نشین، باید پاسخگو باشند 
که جناب درخشان در قامت سرمربی، در شرایطی که 
حتی یک افتخار هم کسب نکرده است و عمر مربیگری 
اش در هر تیمی، حالا می خواهد پرسپولیس باشد یا 
خونه به خونه بابل و راه آهن، نهایتا یک فصل با حتی 
کمتر بوده است و هرگز به عنوان یک سرمربی موفق در 
فوتبال ایران شناخته نشده، با چه شاخصه هایی باز هم 
بعد از آن فاجعه ای که در تیم ملی جوانان رقم زد، به 

تیم ملی بازگشته است؟ 
ترکیب جدید مهابادی-درخشان، نسخه ی همیشه بازنده 
ای است، که کمیته فنی فدراسیون فوتبال برای تیم 
ملی جوانان پیچیده است، تیم ملی جوانانی که بعد از 
پورموسوی و مظلومی حالا به مهابادی و درخشان سپرده 
شده، وضعیت چندان مطلوبی ندارد، از ابهامات بازیکنان 
دعوت شده تا اردو های نامشخص، مشکلاتی است که 

تیم ملی جوانان با آن دست و پنجه نرم می کند.
گذر زمان، خیلی از این صحبت ها را ثابت می کند، اما 
آنچه که مشخص است، سیر انتخاب های اشتباه در تیم 
های پایه است، که هربار بدتر از قبل، دنبال می شود، در 
همه جای دنیا که چه عرض کنم، در همین قاره آسیا، 
رقبای ما از چین و کره و ژاپن گرفته تا قطر عربستان، 
با بهترین امکانات اعم از سرمربی و کمپ های تمرینی 
در حال پرورش استعدادهایشان هستند، اما در کشور ما، 
فوتبال پایه با کمترین امکانات و از ضعیف ترین مربیان 
استفاده می شود، بعد هم انتطار المپیکی شدن و کسب 

مقام تو آسیا را از تیم های پایه مان داریم...!

ذره بیندیدگاه

آیا هیات های ورزشی شامل قانون بازنشسته ها می شوند؟!

قانونی برای ایجاد بی قانونی! 

نمی دانیم آیا قانون منع به کارگیری بازنشسته ها در فدراسیون ها 
و هیات های ورزشی اجرا می شود یا خیر اما تا جایی که خاطرمان 
هست بسیاری از مدیران کاربلد ورزش را با شمشیر داموکلس 
بازنشستگی از دور خارج کردند تا عرصه برای ورود دوستان و یارانی 

که در حلقه رفقا قرار دارند باز شود.
ابتدا عرض کنم که با این قانون به شدت مخالفم و بر این باورم که 
ورزش یک پدیده اجتماعی و فراگیر است که مدیریت در آن نیاز به 
افراد خبره و کارشناس و با تجربه دارد و بازنشستگی در این عرصه 
مسخره و بی معناست. اینکه چرا چنین قانونی وضع شد ابتدا هم 
گفتیم به خاطر قلع و قمع کردن مدیران کارکشته و ورود افرادی 

غریبه به اسم جوانگرایی در ورزش بود.
اصولا به کار بردن مدیر جوان و با تجربه معنا ندارد. طرف اگر 
مدیریت بلد باشد جوان 20 ساله یا فرد 70 ساله هم باشد آن 
مجموعه تحت مدیریتش پیشرفت می کند ولی اگر مدیریت بلد 
نباشد با ده تا مدرک دکترا و تجربیات 50 ساله و بی تجربه ده روزه 

آن مجموعه را به خاک سیاه می نشاند.
بزرگی گفت اگر خواستی یک مجموعه را نابود کنید کار را دست 
افراد کارنابلد بسپارید. یک روزه باغی را تبدیل به طویله می کند و 
چنان زمین پر حاصل را خشک و بایر کند که تا ده سال هم نتوان 
دوباره در آن زمین یک پیازچه به عمل آورد. اما فرد کاردان در کویر 
هم گل می رویاند و زمین خشک و بی آب و علف را با عقل و خرد 

و دانش ذاتی تبدیل به یک فضای سرسبز و خرم می کند.
بنابراین ملاک انتخاب مدیر برای هر مجموعه کاردانی فرد است و البته 
نیروی جوانی یک جور مزایا دارد و نیروی باتجربه جوری دیگر اما هیچ 
کدام نافی دیگری نیست. جالب اینجاست که برای هر قانونی که در 
ورزش وضع می کنند راه دور زدنش را هم خود قانونگذاران باز می کنند 
تا بتوانند به اهدافی که دارند برسند. مثلا طرف سه بار باز نشست شده 
ولی با یک نامه که از یک مرکز قدرت فرادستی آورده او را نگه داشته 

اند اما راه ورود بسیاری از مدیران کاردان ورزش به انتخابات فدراسیون 
ها و هیات ها را با همین قانون سد می کنند.

بنابراین وضع قانون منع به کارگیری بازنشسته ها در ورزش ابتدا با 
استقبال مواجه شد و تصور این بود که نیروی جوان به بدنه ورزش 
تزریق می شود اما  همان ابتدا نوشتیم که این قانون برآورنده نیازهای 
اساسی ورزش نیست و منجر به خارج شدن بزرگان و باتجربه ها و 
کارکشته ها از مدیریت های ورزشی می شود. همین هم شد. اگر 
وضعیت مدیریت ورزش بهتر شده پس قانون درست بوده و درست 
هم اجرا شده ولی واقعا وضعیت ورزش فعلی بهتر است یا زمانی که 

مهندس هاشمی طبا رئیس سازمان تربیت بدنی بود؟
با این وجود اگر قانون به درستی اجرا شود و هیچ استثنایی در کار 
نباشد همه ملزم به تبعیت از آن هستند ولی وقتی قانون به چوب 
خطی برای دفع منتقدین و مخالفین و جذب و بقای دوستان 
تبدیل می شود نتیجه همین می شود که در حال حاضر در راس 
فدراسیون ها برخی بازنشسته اند و برخی به دلیل بازنشستگی اجازه 

ثبت نام پیدا نکرده اند!
در برخی فدراسیون ها رئیس فدراسیون را با چوب خط قانون از 
بین غیر بازنشسته ها و جوان ها انتخاب کرده اند اما در راس هیات 
های همان فدراسیون بازنشسته هایی با تبصره و چشم بستن و 
نادیده گرفتن قانون حضور یافته اند و راحت جولان می دهند! این 

بدتر از بی قانونی است.
کاش به همان روش سنتی گذشته عمل می شد. رئیس فدراسیون 
را وزیر ورزش منصوب می کرد و رئیس فدراسیون هم روسای هیات 
ها را با هماهنگی ادارات کل کم حکم انتصاب می داد. شرایط فعلی 
یک چیزی مثل شتر گاو پلنگ شده است. مگر می شود رئیس 
فدراسیون بر مجرای قانون انتخاب شود اما در همان فدراسیون برخی 
روسای هیات ها خارج از چارچوب قانون حضور داشته باشند؟ نیازی 
به آوردن نمونه نیست چون ممکن است اسم یکی را بیاوریم و بازار 

گلایه باز شود اما چیزی که عیان است چه حاجت به بیان است.
فقط خواستیم تلنگری بزنیم به فدراسیون هایی که در راس برخی 
هیات های خود افراد بازنشسته دارند و این از دو حالت خارج نیست. یا 
رییس فدراسیون و اعضای مجمع خبر ندارند که رئیس هیاتی که دارند 
بازنشسته است و یا قانون را فدای مصالح و منافع خود و آن فرد کرده 
اند که در هر دو صورت خودشان را فریب داده اند و افکار عمومی و رسانه 
ها همه چیز را خوب می دانند پس سرتان را از زیر برف در آورید که 
هوا خیلی هم خوب است و هنوز به سرمای ناجوانمردانه نرسیده است!

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

 طرح: محمدعلی رجبی

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

با این وجود اگر قانون به درستی اجرا شود و هیچ استثنایی در کار نباشد همه ملزم به تبعیت از آن 
هستند ولی وقتی قانون به چوب خطی برای دفع منتقدین و مخالفین و جذب و بقای دوستان تبدیل 
می شود نتیجه همین می شود که در حال حاضر در راس فدراسیون ها برخی بازنشسته اند و برخی به 

دلیل بازنشستگی اجازه ثبت نام پیدا نکرده اند!
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ریحانه بهشتی« ورزشی
ورزشکاران  از  یکی  و  پرورش  و  آموزش  فقید  -دبیر 

حرفه ای دوومیدانی خراسان رضوی- را گرامی می دارد

مسابقات ۲۰۲۱ والیبال آسیا از فروردین آغاز می شود
با اعلام کنفدراسیون والیبال آسیا )AVC(، در صورت فراهم شدن شرایط 

میزبان ها و پروازهای بین المللی، فروردین  ماه به عنوان زمان پیشنهادی 
شروع رقابت ها تعیین شد. مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های زنان 

آسیا از ۲۲ تا ۲۹فروردین سال۱۴۰۰ و قهرمانی باشگاه های مردان آسیا از 
پنجم تا دوازده اردیبهشت سال آینده به میزبانی تایلند برگزار خواهد شد.

تست کرونای فوق ستاره والیبال جهان منفی شد
جواب تست PCR ویلفرد لئون منفی شد و او از این هفته درتمرینات گروهی 

تیم خود شرکت می کند. پس از انجام تست PCR روی سه بازیکن 
مشکوک به کرونای تیم والیبال پروجا ایتالیا، جواب تست این سه 

بازیکن منفی شد که یکی از این نفرات »ویلفرد لئون« فوق ستاره 
والیبال جهان و تیم ملی لهستان است.

آلکنو: اطلاعات جدیدی درباره ایران ندارم
ولادیمیر آلکنو گزینه هدایت تیم ملی والیبال ایران گفت:اطلاعات جدیدی درمورد 

تیم ملی والیبال ایران ندارم. درحالی که برخی منابع داخلی خبر از نهایی شدن 
قرارداد ولادیمیر آلکنو با فدراسیون والیبال ایران می دادند اما میلاد تقوی- دبیر 

فدراسیون والیبال ایران، این خبر را تأیید نکرد و گفت: ما زمانی حضور آلکنو 
را قطعی می دانیم که قراردادی امضا شده باشد.

 NBA پیشنهاد ۲۰۰ میلیون دلاری به باارزش ترین بازیکن
باارزش ترین بازیکن دوفصل اخیر لیگ NBA هنوز تصمیم قاطعی برای ماندن 

درتیم میلواکی نگرفته است. یانیس که همراه 2برادر دیگرش در NBA بازی 
می کنند، میتواند یک سوپر قرارداد با ارزش بیش از 200میلیون دلار با 

میلواکی منعقد کند و 4سال دیگر دراین تیم بماند و یا درفصل آینده 
به عنوان بازیکن آزاد، راهی تیمی دیگر شود.

جدایی مهدی زاده و عسگری از اردوی تیم ملی کاراته
امیر مهدی زاده و بهمن عسگری با هماهنگی کادر فنی تیم ملی کاراته 

کشورمان اردوی این تیم را ترک کردند و با تصمیم مسئولان فدراسیون 
و کادر فنی تیم ملی کاراته، مرحله نخست اردوی ملی پوشان به دلیل 

قرنطینه شهرهای با وضعیت قرمز از ظهر روز پنجشنبه 29 آبان ماه به 
مدت دو هفته تعطیل خواهد شد.

نروژ میزبان رقابت های جهانی کشتی در سال ۲۰۲۱ شد
اتحادیه جهانی کشتی زمان و مکان رقابت های جهانی را اعلام کرد.مسابقات 

قهرمانی نوجوانان جهان: بوداپست، مجارستان )۲۸تیر تا ۳مرداد۱۴۰۰(- 
مسابقات قهرمانی جوانان جهان: اوفا، روسیه )۲۵ تا ۳۱مرداد(- 

مسابقات قهرمانی بزرگسالان جهان: اسلو، نروژ )۱۰ تا ۱۸مهر(- 
مسابقات قهرمانی پیشکسوتان جهان: یونان )۲۷مهر تا ۲آبان(

محمد بنا از بیمارستان مرخص شد
محمدبنا- سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی که به دلیل ابتلاء به ویروس کرونا در 

بیمارستان بستری شده بود، از بیمارستان مرخص شد.آزمایش کرونای 
محمد بنا چندروز پس از تعطیلی اردوهای تیم های ملی کشتی مثبت 

شد و این مربی برای پیگیری روند درمانی خود چندروزی را در بیمارستان 
بستری بود که خوشبختانه با بهبودی حالش ازبیمارستان مرخص شد.

مجموعه های ورزشی شهرداری تهران تعطیل می شود
مدیرعامل سازمان ورزش شهرداری تهران اعلام کرد: بنا به دستورالعمل ستاد ملی 

کرونا تمامی مجموعه های ورزشی شهرداری تهران از اول آذرماه به مدت 
۲هفته تعطیل می شود. امیر محسنی افزود: در این تعطیلی ۲هفته ای، 

مجموعه های ورزشی آبی، زمین های چمن، سالن های الزهرا)س( و 
سایر اماکن ورزشی مشمول این طرح ستاد ملی کرونا هستند.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

پاداش میلیون دلاری فیفا در انتظار پرسپولیس ایران
جهانی  جام  برای  پاداش های چشمگیر  فیفا 
تیم  و  است  کرده  تعیین   ۲۰۲۰ باشگاه های 
پرسپولیس هم این شانس را دارد که با قهرمانی 
در لیگ قهرمانان آسیا، به جوایز بزرگ جام جهانی دست 

پیدا کند.

برگزاری متمرکز لیگ برتر فوتسال جدی شد
کرونا  بیماری  کنونی  وضعیت  به  توجه  با 
برتر  لیگ  تیم های  بلاتکلیفی  همچنین  و 
فوتسال،برگزاری متمرکز بازی ها در دستور کار است.

حاج صفی: افتخار است پیراهن تیم ملی را به تن دارم
کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران که اخیرا صد و 
دوازدهمین بازی ملی خود را برای ایران انجام 
افتخار  تیم  این  پیراهن  پوشیدن  داد می گوید 

بزرگی است.

لوو اخراج نمی شود
اعلام  آلمان  فوتبال  اتحادیه  و  بیرهوف  اولیور 
اخراج  تیم  این  هدایت  از  لوو  یواخیم  کردند 

نخواهد شد.

اوزیل: وقتش است که بواتنگ به تیم ملی برگردانده شود
مسوت اوزیل خواستار بازگشت ژروم بواتنگ به 
تیم ملی فوتبال آلمان برای جبران اشتباهات 

دفاعی شد.

ویلیان: آرتتا روزی بهترین مربی جهان خواهد شد
ستاره برزیلی آرسنال به تمجید از سرمربی خود در این 
تیم پرداخت و عنوان کرد که او روزی بهترین مربی 

جهان می شود.

در  اصفهان  آهن  ذوب  نشسته  والیبال  تیم  سرمربی 
گفت وگوی اینترنتی با »دنیای هوادار« درباره اهداف و 
برنامه این تیم در لیگ برتر اظهار داشت: ذوب آهن سابقه 
خوبی در لیگ برتر والیبال نشسته  دارد و با تیمی جوان 
برای بازگشت به روزهای اوج خود پای به میدان رقابت 

های لیگ برتر می گذارد.
محمد رضا رحیمی افزود: افتخار می کنم که در خدمت 
این باشگاه و تیم و بازیکنان جوان دیار نصف جهان  

باشم.
وی ادامه داد: ۷۰ درصد بازیکنان ما را جوانان تیم ملی)ب( 
تشکیل می دهند و میانگین سنی پایینی دارند که می 
توانند نقطه عطف و قوتی برای آینده والیبال نشسته 

کشورمان باشند.
رحیمی تصریح کرد: این بازیکنان در آینده ای نزدیک  

پشتوانه خوبی برای تیم ملی )الف( خواهند بود.
سرمربی والیبال نشسته ذوب آهن افزود: به دلیل شیوع 
کووید۱۹ نحوه برگزاری لیگ برتر نسبت به سال های 
قبل دستخوش تغییراتی شده است. وی معتقد است 
مسئولان سازمان لیگ باید برای آغاز رقابت ها و تداوم 

آن با در نظر گرفتن این ویروس منحوس سنجیده و در 
شهرهایی که وضعیت بهتری دارند مسابقات را برگزار کنند.
تیم های  امسال  آهن عنوان کرد:  تیم ذوب  سرمربی 
قدرتمندی در لیگ حضور دارند که باعث افزایش سطح 
کیفی  مسابقات نسبت به سال های گذشته می شود و 

لیگ را از حالت دو قطبی خارج می کنند.
رحیمی اضافه کرد: چهار تیم مدعی کسب عنوان قهرمانی 
هستند و این موضوع هیجان و کیفیت رقابت ها را فزونی 

خواهد بخشید.
با تیم های مس  وی خاطر نشان کرد: در گروه )ب( 
شهر بابک و سپیدرود رشت هم گروه هستیم که مس 
شهر بابک را آقای هادی رضایی سرمربی موفق تیم ملی 
کشورمان هدایت می کند و سپیدرود رشت نیز بسیار با 
انگیزه است، البته ما هم در تلاش هستیم تا با ارائه بازی 
های قابل قبول و با کیفیت برای کسب عنوان قهرمانی 

این دوره از مسابقات با حریفان روبرو شویم.
رحیمی درباره برنامه تمرینی گفت: برنامه های لازم را در 
این خصوص به باشگاه ارائه کرده ام و هدف مان برگزاری 
دو مرحله اردوی آمادگی با رعایت کامل پروتکل های 
بهداشتی پیش از آغاز رقابت های لیگ برتر است که البته 
بستگی به شرایط شیوع ویروس کرونا و مجوز از سازمان 

بهداشت و درمان دارد.
حاضر  حال  در  کرد:  تصریح  آهن  ذوب  تیم  سرمربی 
بازیکنان به صورت انفرادی تمرینات خود را پیگیری می 
کنند تا آمادگی جسمانی آن ها در حد مطلوب باشد و ما 
در اردوها فقط برنامه هماهنگی و تمرینات تکنیکی را 

اجرایی خواهیم کرد.

رحیمی با اشاره به اهمیت حفظ سلامتی بازیکنان عنوان 
کرد: با توجه به اینکه ورزشکاران از فضای تمرین در باشگاه 
ها و اردوها دور بودند و زمان اندکی نیز تا آغاز مسابقات 
لیگ باقی است، قصد نداریم  تمرینات فشرده ای داشته 
باشیم، زیرا ممکن است بازیکنان دچار آسیب دیدگی 

شوند.
محمد رضا رحیمی سرمربی  والیبال نشسته ذوب آهن در 
پایان گفت: امیدوارم همه بازیکنان در سلامت کامل به 
سر برند و مسابقات لیگ در کمال صحت و سلامت  برگزار 
شود و بعد از مدت ها دوری از فضای رقابت ها انگیزه 

بازیکنان والیبال نشسته کشورمان افزایش یابد.

نصف جهان

»سرمربی تیم والیبال نشسته ذوب آهن« در گفت وگو با »دنیای هوادار« تاکید کرد:

ذوب آهن با ترکیبی جوان در لیگ برتر ۹۹ 

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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